



**Subject: Distribution and Service of Bard BioSurgery Products in Canada**

Valued Customers:

We are pleased to advise you that Canadian Hospital Specialties (CHS) has been named as the exclusive distributor for **ALL** Bard Canada Inc. BioSurgery products (Arista™ AH and Avitene™) in Canada, effective January 1, 2017.

CHS, a national specialty distributor and manufacturer of medical products based in Oakville, Ontario, has been providing services to the Canadian Medical Device Industry for close to 50 years. Specializing in the sales and support of the Bard BioSurgery products (Arista™ AH and Avitene™), CHS will be primarily responsible for meeting the needs of our customers relative to these items.

Bard Canada has played a prominent role in Canadian healthcare for more than 50 years, and is a subsidiary of CR Bard Inc., a leading multinational developer, manufacturer and marketer of innovative, life-enhancing medical technologies in the fields of vascular, urology, oncology and surgical specialty products.

As part of the transition plan from Bard Canada, CHS will begin to sell and distribute all of the Bard BioSurgery products (Arista™ AH and Avitene™) exclusively in Canada effective January 1, 2017. Please note the following details:

- Effective January 1<sup>st</sup>, 2017 all Bard BioSurgery products (Arista™ AH and Avitene™) should be ordered from CHS in Oakville, Ontario using your existing order median with CHS.
- Please refer to attached Product Information sheet for item code and description
- CHS will honor all existing pricing and contracts for these items, including any outstanding/valid documented price quotes provided to the market.
- CHS has built inventories of the Bard BioSurgery (Arista™ AH and Avitene™) products in Oakville, Ontario and has added all existing customer pricing to our system.
- Your CHS Representatives will be trained and ready to answer all questions you have regarding these new product additions to our offering.
- For all customer service related inquiries, please use our toll-free line to access our CHS Customer Care Representatives, 1.800.461.1423.

Or, if you have any questions, please contact your CHS Sales Representative or one of the undersigned.

We look forward to your cooperation in this transition.

Sincerely,

Mike Canzoneri  
President and CEO, CHS  
905 825 9300

Sincerely,

Mat Dinneen  
General Manager, Bard Canada  
289 291 8001



## Sujet: Distribution et service des produits Bio-Chirurgie de Bard au Canada

Chers clients:

Nous sommes heureux de vous aviser que Canadian Hospital Specialties (CHS) a été nommé comme le distributeur exclusif pour TOUS les produits Bio-Chirurgie (Arista™ AH et Avitene™) de Bard Canada Inc. au Canada, effectif le 1<sup>er</sup> janvier, 2017.

CHS, fabricant et distributeur national spécialisé en produits médicaux, basé à Oakville, Ontario, fournit des services à l'industrie des dispositifs médicaux canadienne depuis près de 50 ans. Spécialisé dans les ventes et le support des produits Bio-Chirurgie Bard, (Arista™ AH et Avitene™), CHS sera principalement responsable de rencontrer les besoins de nos clients relatifs à ces produits.

Bard Canada a joué un rôle prépondérant dans l'industrie canadienne des soins de santé depuis plus de 50 ans et est une filiale de CR Bard Inc., un principal développeur multinational, fabricant et distributeur de technologies médicales innovantes et qui améliore la qualité de la vie dans les domaines de vasculaire, urologie, oncologie, et les produits de spécialité chirurgicale.

Dans le cadre de notre plan de transition de Bard Canada, CHS va commencer à vendre et distribuer tous les produits Bio-Chirurgie (Arista™ AH et Avitene™) Bard exclusivement au Canada effectif le 1<sup>er</sup> janvier, 2017. S'il vous plaît notez les détails suivants:

- Effectif le 1<sup>er</sup> janvier 2017 tous les produits Bio-Chirurgie Bard (Arista™ AH et Avitene™) devraient être commandé chez CHS à Oakville, Ontario en utilisant votre moyen de commande existant avec CHS.
- CHS honora tous les prix et les contrats existants pour ces éléments, incluant toutes propositions de prix documentées, échues ou valides, fournies au marché.
- CHS a monté un inventaire de produits Bio-Chirurgie Bard (Arista™ AH et Avitene™) à Oakville, Ontario et a ajouté tous les prix existants des clients à notre système.
- Vos représentants de CHS seront formés et prêts à répondre à toutes vos questions relatives à ces nouveaux produits ajoutés à notre offre actuelle.
- Pour toutes exigences de service, s'il vous plaît utiliser notre numéro sans frais pour rejoindre nos représentants du service à la clientèle, 1.800.461.1423.

Si vous avez des questions, veuillez contacter votre représentant des ventes CHS ou l'un des soussignés.

Nous nous réjouissons de votre coopération lors de cette transition.

Cordialement,

Mike Canzoneri  
Président-Directeur Général, CHS  
905 825 9300

Cordialement,

Mat Dinneen  
Directeur Général, Bard Canada  
289 291 8001

Product Information

Item Code	Full Length Description
AM0004	ARISTA™ AH FLEXITIP™ APPLICATOR 14CM (INCLUDES 2 APPLICATORS)
AM0005	ARISTA™ AH FLEXITIP™ APPLICATOR 38CM
ENT00012	ARISTA™ AH ENT KIT (INCLUDES 2G HEMADERM™ AND TWO FLEXITIP™ APPLICATORS)
SM0002	ARISTA™ AH ABSORBABLE HEMOSTATIC PARTICLES 3G
SM0005	ARISTA™ AH ABSORBABLE HEMOSTATIC PARTICLES 1G
SM0007	ARISTA™ AH ABSORBABLE HEMOSTATIC PARTICLES 5G
1010150	10MM ENDOAVITENE™ COLLAGEN; 1 DIAMETER, 42CM USABLE LENGTH, 50MM X 15MM X 1MM PRE-LOADED SHEET
1010260	5MM ENDOAVITENE™ COLLAGEN; 5MM DIAMETER, 42CM USABLE LENGTH, 50MM X 5MM X 1MM PRE-LOADED SHEET
1010010	AVITENE™ MCH FLOUR 0.5 GRAM
1010020	AVITENE™ MCH FLOUR 1.0 GRAM
1010080	AVITENE™ SHEETS 3.5CM X 3.5CM (1.4" X 1.4")
1010090	AVITENE™ SHEETS 7.0CM X 3.5CM (2.8" X 1.4")
1010110	AVITENE™ SHEETS 7.0CM X 7.0CM (2.8" X 2.8")
1010340	SYRINGEAVITENE™ APPLICATORS 1 GRAM FLOUR PRE-LOADED APPLICATOR; 2CM (0.8") DIAMETER, 16.5CM (6.5") USABLE LENGTH
1010590	AVITENE™ MCH FLOUR 5 GRAM
1050020	AVITENE™ ULTRAFOAM™ SPONGE 12.5 SQ CM 2CM X 6.25CM X 7MM (3/4" X 2 1/2" X 1/4")
1050030	AVITENE™ ULTRAFOAM™ SPONGE 8CM X 6.25CM X 1CM
1050040	AVITENE™ ULTRAFOAM™ SPONGE 50 SQ CM 8CM X 6.25CM X 1CM (3 1/8" X 2 1/2" X 3/8")
1050050	AVITENE™ ULTRAFOAM™ SPONGE 100/THIN 8CM X 12.5CM X 3MM (3 1/8" X 5" X 1/8")